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Referat 
Bestyrelsesmøde i TFE-bestyrelsen den 2024.08.28 
Til stede: Vivi Thorndal (VT), Lars A. Jacobsen (LJ), Aase Møller (AM), Julie Farlov (JF), Pernille Kallehave 
(PK), Thomas Jensen (TJ, referent), Michael Mamsen (MM), Vibeke Lemming Høy (VH), Pernille Thestrup 
(PT), Jonas Gindesgaard (JG), Sofie Kock Jensen (SKJ). 
 
Fraværende: Julie Johansen, Thomas Pedersen, Tanja Pedersen og Ulrik Gilberg 
 

1. Godkendelse af dagsorden (VT) 
 

Godkendt 
 

2. Nyt fra… herunder elevsituation 
a. Formanden (VT) 
Foto af bestyrelsen. Alle uden foto på hjemmesiden, må gerne sende et til Lars, eller kigge 
forbi kontoret for at få taget et billede.  
Vivi har deltaget i opstart af det nye efterskolehold, der har valgt en ny repræsentant for 
efterskoleforældrene – Ulrik. Var dog forhindret i at møde i dag.  
Vivi og Lars har aftalt planlægning af LUS-samtaler med ledelsen. 
 
b. Børnehave (PK)+Forældrerepræsentant (MM) 
Kommet godt fra start efter sommerferien 
3 nye medarbejdere, 2 nye børn,  
3 grupper af børn 
Nye tiltag, morgensamling og fælles fødselsdag om fredagen 
2 nye børn 1. september 
1 ny pige 1. oktober 
34 børn i snit i år 2024 
12 børn står til at starte i 2025 
 
Der er holdt koordinationsmøde med friskole, sfo. Det vil fremadrettet være faste 
koordinationsmøder. 
Børnehaven har ansøgt om tildeling af spring-ud-flag – spændende. Det er en udvidet af 
Det Grønne Spirer Flag. 
Da der er en helt ny personalegruppe, er der særligt fokus på at få rystet personale godt 
sammen, så der er et fælles fagligt sprog og værdisæt at arbejde ud fra. 
 
b. Friskole, SFO (PT) 
Startet 196 elever i friskolen – god start 
Opstartsuge i 32, hvor alle lærere var på arbejdet, Ipad-kursus, planlægning mv. 
 
Vi arbejder med en del nye ideer i år, fx motionsdøgn, forårsfest og der er fokus på 
morgensang. 
 
Fredag 23.08.2024– fælles aktivitetsdag med efterskolen. En rigtig dejlig dag. 
 
Skolen vil gerne skabe en kultur omkring kost og IT. Forældre bliver orienteret på 
forældremøder.  
 
c) Efterskole (JG) + efterskole repræsentant (Ulrik) 
Kommet godt fra land 94 elever 
Fundet plads til alle 
2 elever er gået ud og derfor pt. 92. 
Mærke at der er en lille overvægt af drenge – drengene fylder 2/3 af elevholdet. 
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Skal til Løkken og Berlin, til en ryste-sammen tur. 
Forældredag – 30.08.2024 – Mærke hvordan det er at være efterskole-elev. 
 
d. Medarbejderrep. (VH og AM) 
VH (friskole): 
Rystet posen – Der kommer til at ske lidt anderledes ting, fx ny fødselsdagssang – samme 
sang man synger i alle afdelinger. 
 
AM (Efterskole): 
God dynamik blandt lærerne og eleverne 
 
f. Forstander (LJ) 
Rigtig dejligt at der er kommet ro på oppe i børnehaven, Pernille K er tilbage. Der er ansat 
nye kolleger og det virker som en rigtig god gruppe. 
Friskolen og efterskolen har morgensang sammen 1 gang om ugen. 
Mere fokus på at få børnehave og friskolen til binde mere sammen. 
Ny lærer, Malene, starter 01.10.2024. Hun går direkte ind i Emils skema.  
I morgen-SFO er Mathias fast åbner, der er indført morgenmad. Marcus er ansat som ny 
SFO-medhjælper. 
 
3.   Nyt fra økonomiudvalg. (VT, LJ) 
Budget lægges i efteråret, og der laves en opfølgende prognose i både foråret og efteråret. 
Pt. status – omsætning på 39 millioner og budgetteret overskud 400.000 kr. 
En mellem-prognose er pt. på et overskud på 200.000 kr. 
I børnehaven har der været en øget lønudgift på grund af sygdom og udskiftning blandt 
personalet. 
Friskolen er pt. også en smule over lønbudget. Nyansættelser udligner det senere på året. 
Der er blevet udbetalt overarbejdet i år 2024. 
El-priserne er steget, fjernvarme er steget gevaldigt.  
Flere forbrugs-konti er skåret ned og flere ting er sat i bero, vinduer bliver ikke skiftet, 
reparation af klimaskærm bliver også udskudt. 
 

 

4.      Nyt fra byggeudvalg – vedr. ny elevfløj 
Der har været møder med arkitekten, der er ved at lægge sidste hånd på en 
byggeansøgning til Kalundborg kommune.  
Vi vil gerne tænke så stort som muligt, for at fremtidssikre og lave så mange værelser som 
muligt. Projektet kan modificeres, hvis økonomien mod forventning skrider. Der er først 
budrunde i starten af 2025. 
Tegningerne blev vist, forklaret og gennemgået.  
 

 
 
 

5.      En rundtur på skolen, (overbygning, efterskole, anneks/tilbygning) 
Bestyrelsen blev vist rundt på skolen og fik bl.a. et indblik i hvordan efterskole-eleverne 
bor, den mulige nye tilbygning m.v. 
 

 

6.     Nyt fra øvrige udvalg 
Ingen nyheder. 
 

 

7.   Planlægningen af bestyrelsens deltagelse i friskolens forældremøder (VT) 
a. 0.-3. kl. 3. sep.  
0.  
1. Tanja 
2. Julie J, Thomas J 
3. Julie F 
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b. 7.-9. kl. 12. sep.  
7. Julie F, Sofie 
8. Thomas P, Vivi 
9. Thomas J 
 
c. 4.-6. kl. 19. sep. 
4. Tanja 
5. Sofie 
6. Julie J 
 
Fælles start for indskolingen og mellem i musiksalen 
Overbygningen – Bagerste bygning med fodboldbordet 
 
8.   Planlægning og afholdelse af sensommerfest d. 6. sep (VT) 
Allieret sig med Louise fra køkkenet – Alt er bestilt og klar til den bod som skal være der. 
Peter og Tom bliver kontaktet med ledninger og opsætning af flag. 
Pernille T byder velkommen. 
Klasserne og lærerne vil sørge for underholdning. 
Der bliver stillet borde op inde som ude.  
Ingen bindende tilmelding. 
 

 

9.   Kommende arrangementer 
a. Efterskolernes Dag d. 29. sep. 
 
Lidt praktisk hjælp fra bestyrelsen – Dem som har lyst og overskud. Det er fra kl. 13 – 17. 
Mødetid 12.30 – 16.30, for alle dem som kan hjælpe. Giv gerne Lars besked. Julie F har 
meldt sig.  
 
Torsdag i uge 41, 10 oktober – bag for en sag arrangement i børnehaven. Fra kl. 14.30 – 
16.00. 
 
8. december er der julemarked i efterskolen – Alle er velkomne. 
 

 

10.  Planlægning af visionsdag for bestyrelsen 
Intet nyt. 
 
Udvalget koordinerer en dato til afholdelse i det nye år og et tema 
 

 

11. Evt 
Næste uge tager Lars med efterskolen til Berlin – Deltager ikke i sensommerfesten. 
Løfter lidt mere af sløret for skolens motionsdøgn.  Der skal løbes på en bane i et helt døgn. 
Måske noget sponsor ved løb som kan gå til f.eks. børnetelefonen eller knæk cancer. 
Pernille har lavet et forældre-hjul til forældremøderne – Går ud på at man i hver enkelt 
klasse, får dette forældre-hjul, hvor man lave en masse arrangementer, for at alle forældre 
skal deltage. 
9. klasse hold afstemning om studie rejse – Tager til Barcelona, Camp Nou m.v. 
7. – 8. klasse skal på ski-tur. 
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• Hvis man har deltaget i bestyrelsesmødet, bekræfter man mødets indhold ved underskrift på referatet.  
• Hvis man ikke har deltaget i bestyrelsesmødet, bekræfter man ved underskrift, at man ikke har deltaget i 
mødet. 
 
 
UNDERSKRIFTER: 
 
Vivi Thyme Thorndal  ________________________________ 
 
Thomas Pedersen ________________________________ 
 
Julie Farlov  ________________________________ 
 
Sofie Kock Jensen ________________________________ 
 
Thomas Jensen ________________________________ 
 
Tanja Pedersen ________________________________ 
 
Julie Johansen  ________________________________ 


